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Na pozadí ukrajinského konfliktu, ktorý jedna strana nazýva vojnou a druhá špeciálnou operáciou, sa
nám zviditeľňujú a rozkrývajú zverstvá a zločiny vakcinačnej kampane posledných dvoch rokov. A to
tak zreteľne, že mocní a ich poskokovia musia upriamovať pozornosť intenzívne niekam inam, aby
nebolo viedieť tzv. slona v miestnosti. K tomu bude osobitný článok. Mocní nechcú, aby ste sa
zaoberali obdobím posledných dvoch rokov, zánikom materiálneho právneho štátu, mocenským
obsadením pozícii novými NAŠIMI ľuďmi, a aby ste koniec koncov prišli na to, že za rozpadom
demokracie sú práve ľudia, ktorí sami seba v SŠA nazývajú demokratmi.

Na pozadí nám beží úplne iná vojna: Krajiny so zdrojmi proti krajinám s financiami (teda s
tlačiarňou na peniaze, tou legálnou samozrejme). Zdroje nevyhnutne vyhrajú. Nie je iná cesta. Ide
o to, ako veľmi a ako dlho bude trpieť opačný blok.

Bojíte sa jadrových zbraní, kupujete tabletky s jódom, preperi sa masochisticky tešia, že konečne po
10-ročných prípravach im zásoby konečne nezhnijú a dlho očakávaná apokalypsa je za dverami.
Treba si však uvedomiť jednu podstatnú vec. Jediné, čo mocným na ovládanie ľudí ešte ostalo, jediná
zbraň, ktorá dokáže REÁLNE zabíjať, je STRACH.

Iba STRACH dokáže rozvrátiť aj duchovne založeného, resp. prebudeného človeka priamo zvnútra.
STRACH udržuje tzv. nízkovibračné (animálne) emócie, udržuje človeka v móde iracionálneho
konania, v móde bojuj alebo uteč. Dlhodobé zotrvanie v tomto móde so sebou prináša chradnutie
tela aj ducha. Iba STRACH masy ľudí dokáže udržiavať akúkoľvek hocijako primitívnu propagandu
živú. Dokáže primäť ľudí čítať iba nadpisy a mení rácio na vieru.

Pamätajte. Mocní sú v koncoch. Ekonomika sveta je v rozpade, globalizmus ako myšlienka zlyhala.
Už nič iné v talóne nemajú a nič iné v tejto vojne proti vlastným obyvateľom nemôžu reálne použiť.
Ak si to uvedomíte a toto pochopíte, je to ich koniec. Ak nie a strachu prepadnete, očakávajte, že sa
pre vás VŠETKÝCH (aj naoko ich vlastných ľudí) plánuje digitálne technokratické väzenie s názvom
NWO (to N však neznamená a nikdy neznamenalo „new“). Ak si myslíte, že pred tým ujdete do inej
krajiny, mýlite sa. Buď sa podriadite a ostanete otrokmi alebo vyjdete z komfortnej zóny a spracujete
svoj STRACH. Najlepšou metódou spracovania strachu je za každých okolnosti vravieť pravdu a v
pravde žiť.

Držím vám všetkým palce. Prajem vám šťastný nový život v pravde. Nie je to nič zložité. Ešte jedna
rada, na minulosti nezáleží, kašlite na ňu. Minulosť väčšinu z vás brzdí v rozvoji. Vo svete pravdy
existuje aj odpustenie a súcit. Tak smelo do toho. Vykročte do nového sveta.
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